
PROTOKÓŁ NR  5/2019 WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI  STAŁYCH                                                                                          

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz: Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa 

oraz Wsi,  Budownictwa i Ochrony Środowiska w dniu 20 marca 2019 roku 

 

                   Przewodniczący Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa 
Dariusz Penkala  otworzył posiedzenie komisji o godz.9:00, któremu  przewodniczył, przywitał 
obecnych  8 radnych (nieobecni: Krzysztof Mytych i Marcin Zając).                       
Załącznik nr 1. 
 
Porządek posiedzenia : 
1.Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie gminy. 

2. Informacja na temat stanu opieki zdrowotnej na terenie gminy. 

3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu i Gminnej Biblioteki 

    Publicznej w Lubomierzu. 

4. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.           

5. Sprawy różne. 

 

Radny Dariusz Penkala zgłosił zmianę w porządku posiedzenia komisji, wprowadzenie po 

pkt.4 punkt „Przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów (bonifikaty). 

 

Ad.1 

p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Gryfowie Śląskim Marek Zabiegała                          

– Komisariat Policji w Gryfowie Śląskim swoim działaniem obejmuje połowę obszaru 

powiatu lwóweckiego, z gminami Gryfów Śląski, Lubomierz, Mirsk. Ogółem jest 36 etatów, 

w tym zatrudnionych 31, wakatów 5, całoroczne zwolnienia 2. Powoli sytuacja się zmienia. 2 

osoby przyjęte do pracy w policji, przebywają na szkoleniach. 

Młodszy aspirant Paweł Jaworski , Starszy dzielnicowy KP w Gryfowie Śląskim- 3 osoby 

zostały zatrudnione  z terenu gminy Lubomierz. Mamy wspólne służby ze Strażą Miejską.              

Na terenie gminy kwitnie współpracę ze Strażą Pożarną.                                                              

Przestępczość wśród mieszkańców na terenie Gminy Lubomierz, wg kategorii 

zaszeregowania (za rok 2018) przedstawia się następująco: 

rozboje          - 0, 

bójki i pobicia – 0, 

kradzieże         - 12, 

kradzieże pojazdów – 1, 

kradzieże z włamaniem – 10, 

przestępstwa narkotykowe – 3, 

zatrzymania na gorącym uczynku (w tym inne przestępstwa) – 33. 

Radny Dariusz Penkala – jak wygląda sprawa zaopatrzenia w narkotesty? 

p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Gryfowie Śląskim Marek Zabiegała – narkotesty 

mają krótki okres ważności. Po dokonanym zakupie należy je w miarę szybko wykorzystać. 

Zwracamy się do gmin z naszego powiatu o dofinansowania ich zakupu. Wystąpiła 

sytuacja zatrzymania kierowcy okazało się, że prowadzący był pod wpływem amfetaminy. 

Dwie jednostki na terenie powiatu zostały wyposażone w urządzenia do badania śliny. 

Radny Dariusz Penkala – jak ocenia Pan sytuację w zakresie narkotyków   wśród młodzieży? 
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p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Gryfowie Śląskim Marek Zabiegała – są prowadzone 

akcje profilaktyczne, prowadzone są działania funkcjonariuszy z psami (wyszkolonymi do 

wykrywania środków odurzających). 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – czy, nie można byłoby robić kontroli 

wyrywkowych? 

p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Gryfowie Śląskim Marek Zabiegała – bez zgody 

rodziców nie możemy nic zrobić. W przypadku młodzieży przebywającej w internacie 

sytuacja jest prostsza, rodzice muszą podpisać zgodę (w chwili wysłania dziecka do 

placówki). W internacie prowadzone są takie działania.  

Młodszy aspirant Paweł Jaworski , Starszy dzielnicowy KP w Gryfowie Śląskim - nie jest 

to takie proste. Młodzi ludzie mają pozakładane portale i przekazują sobie informacje o  

akcjach organizowanych przez policję. My, nie mamy możliwości weryfikacji tego.  

Radny Dariusz Penkala – w przypadku organizowanych festynów, czy możecie Państwo 

przyjechać z ulotkami i przeprowadzać rozmowy, pogadanki  z uczestnikami? 

Młodszy aspirant Paweł Jaworski , Starszy dzielnicowy KP w Gryfowie Śląskim – w miarę 

możliwości jeździmy. 

Radna Małgorzata Pasierbska – jak wygląda zaopatrzenie w środki transportu? 

p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Gryfowie Śląskim Marek Zabiegała – nie ma 

zagrożenia, ale czasem trzeba  przekazać samochód do naprawy. 

Komendant Straży Miejskiej w Lubomierzu Artur Okuniewicz – odnoś nie narkotestów 

dodam, że zostały zakupione alkotesty ze środków Gminnej Komisji ds. Profilaktyki                         

i Rozwiązywania problemów Alkoholowych w Lubomierzu. 

Przewodniczący Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa Dariusz 
Penkala  podziękował funkcjonariuszom policji za przedstawienie problematyki z zakresu 
bezpieczeństwa. 
 
Z-ca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Lwówku Śląskim Andrzej Więdłocha – na 
terenie Powiatu Lwóweckiego doszło do 870 zdarzeń, w roku 2017 było ich 1018 (spadek o 
14,53%, ilość wyjazdów do zdarzeń tj. o 148 interwencji. Straty materialne powstałe w 
wyniku zdarzeń na terenie Gminy Lubomierz oszacowano na łączną kwotę 707,30 tys. zł, a 
wartość mienia uratowanego na kwotę 5.280 tys. zł. W wyniku zaistniałych zdarzeń 22 osoby 
odniosły śmiertelne obrażenia, odnotowano 3 ofiary śmiertelne. W działaniach 
interwencyjnych na terenie Gminy Lubomierz brało udział 271 zastępów i 1113 strażaków                  
z Państwowej Straży Pożarnej oraz Ochotniczych Straży Pożarnych. Wśród przyczyn pożarów 
dominowały: 
- podpalenia                                                                                                   -  48,14%, 
- wady i nieprawidłowa eksploatacja urządzeń na paliwo stałe            - 27.77 %, 
- wady i nieprawidłowa eksploatacja urządzeń i instalacji elektrycznej - 5,55%, 
- nieostrożność podczas prac pożarowo niebezpiecznych                        - 7,40%. 
Przyczynami powstawania miejscowych zagrożeń najczęściej były: 
- silne wiatry (drzewa, konary i dachy)                                                         - 23,52%, 
- inne (tlenek węgla, zerwane linie energetyczne)                                     - 11,76%, 
- niezachowanie zasad bezpieczeństwa podczas użytkowania środków  
   transportu, plama oleju                                                                                - 18,29%, 
-  wyrojenia się owadów                                                                                     -8, 82%. 
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W ocenianym okresie najczęściej zdarzenia (pożary i miejscowe zagrożenia) powstawały                
w takich działaniach jak: 
- obiekty mieszkalne                                                                                              - 24,3 %, 
- środki transportu                                                                                                 - 12,8%, 
- inne obiekty i tereny (cieki wodne, pojedyncze drzewa, pobocza dróg, 
  śmietniki)                                                                                                                - 36,4%. 
W porównaniu do roku 201 ogólna ilość zdarzeń zaistniałych zmniejszyła się o 16 interwencji, 
tj. 11,42%. 
Pod względem operacyjnym Gminę Lubomierz zabezpieczało 10 jednostek ochotniczych 
straży pożarnych w tym 1 włączona do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego. 
 

L.p.                Nazwa OSP                             Ilość ratowników w JOT: 
 
1.                   OSP KSRG Lubomierz                            21 
2.                   OSP Chmieleń                                         10 
3.                   OSP Golejów                                             7 
4.                   OSP Milęcice                                             9 
5.                   OSP Oleszna Podgórska                           4 
6.                   OSP Pasiecznik                                         11 
7.                   OSP Wojciechów                                       7 
8.                   OSP Janice                                                  0 
9.                   OSP Pokrzywnik                                         0 
10.                 OSP Popielówek                                        0. 
 
Koszty funkcjonowania jednostek  ochrony przeciwpożarowej pokrywane są między 
innymi z budżetu państwa i jednostek samorządu terytorialnego. Dodatkowo 
jednostki OSP otrzymują dotacje z budżetu państwa. W roku 2018 dotacja na 
zapewnienie gotowości bojowej dla OSP z gminy Lubomierz wyniosła 857.363,00 zł. 
Radny Dariusz Penkala - czy, jest szansa na zwiększenie środków finansowych? 
Z-ca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Lwówku Śląskim Andrzej Więdłocha         
– nie ma możliwości na diametralną zmianę. 
          Należy szczególną uwagę zwrócić na jednostki OSP Janice, OSP Pokrzywnik                
i OSP Popielówek z uwagi na brak zainteresowania działalnością pożarniczą. Należy 
podjąć decyzję co do funkcjonowania w/w jednostek OSP. 
       
          W roku 2018 Powiatowa Straż Pożarna w Lwówku Śląskim przeprowadziła trzy 
szkolenia dla strażaków ratowników OSP w następujących zakresach: 
1. Podstawowe Szkolenie Strażaków Ratowników OSP jednoetapowe – ukończyło 7 

słuchaczy z gminy. 
2. Szkolenie Współpracy z Lotniczym Pogotowiem Ratunkowym część teoretyczną 

ukończyło 7 słuchaczy. 
3. Szkolenie dowódców OSP – ukończyło 6 słuchaczy z gminy. 

 
                         Ukończone szkolenia pozwoliły na poprawę skuteczności działań ratowników, 
ochotników, poprawę bezpieczeństwa podczas prowadzonych działań ratowniczo – 
gaśniczych.  
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Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – lepiej byłoby skrócić czas kursu. 
Uczestniczenie w każdą sobotę, niedzielę przez kilka miesięcy stanowi dużą barierę udziału.  
   
Z-ca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Lwówku Śląskim Andrzej Więdłocha                       
– zmiana nastąpiła po 2016 r. i nie można skomasować godzin kursu, żeby skrócić czas 
trwania kursu. 
         W 2018 roku przeprowadzono trzy kontrole z zakresu przestrzegania przepisów 
przeciwpożarowych: 
- Urząd Gminy i Miasta Lubomierz, 
- Wspólnota Mieszkaniowa Plac Wolności nr 47, 
- Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych „Izery” sp. z o.o. w Lubomierzu ul. Kargula                       
i Pawlaka nr 16. 
Radny Dariusz Penkala – czy, nie można kontrolować budynków jednorodzinnych? 
Z-ca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Lwówku Śląskim Andrzej Więdłocha      
- jednorodzinnych budynków nie możemy kontrolować, tylko w części wspólnej wspólnot 
mieszkaniowych. 
         Korzystając z okazji chciałbym podziękować za dofinansowanie pralni. Koszt przeglądu 
1.000,00 zł – 1.200,00 zł. Proszę zgłaszać korzystanie z pralni. 
         Stan sieci wodociągowej przeciwpożarowej gminy Lubomierz jest niezadowalający.                
W większości hydranty są w dobrym stanie technicznym, ale  większość miejscowości w 
gminie nie posiada sieci hydrantowej. Nie są prowadzone prace modernizacyjne, w celu 
rozbudowy sieci hydrantowej. 
Przewodniczący Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa Dariusz 
Penkala  podziękował funkcjonariuszom OSP za przedstawienie problematyki z zakresu 
bezpieczeństwa w zakresie pożarnictwa. 
 
Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – od listopada ubiegłego roku niewiele się 
zmieniło w statystyce. 
Odnotowaliśmy w roku 2018 następujące rodzaje wykroczeń: 
- wykroczenia przeciwko porządkowi i spokoju publicznemu                                       - 8,                        
- wykroczenia przeciwko bezpieczeństwu osób i mieniu                                               - 4, 
- wykroczenia przeciwko bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji                      - 9, 
- wykroczenia przeciwko obyczajności publicznej                                                           - 6, 
- wykroczenia przeciwko urządzeniom użytku publicznego                                           - 4,  
- ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi                  - 20, 
- ustawie o ochronie zdrowia przed następstwami używania tytoniu i wyrobów  
   tytoniowych                                                                                                                        - 12, 
- ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach                                                - 11, 
- ustawie o ochronie zwierząt                                                                                                - 5, 
- ustawie o odpadach                                                                                                              - 2. 
Ogółem zarejestrowano 81 wykroczeń. Załącznik nr 2. 
         Współpracujemy z policją, zabezpieczamy miejsca imprez, organizowanych przez 
Ośrodek Kultury i Sportu. 
         W roku 2018 przeprowadziliśmy 40 kontroli, sprawdzaliśmy częstotliwość wywozów 
szamb, dokonywanych szczepień psów, utrzymania czystości na terenach posesji). W każdym 
roku będziemy typować trzy sołectwa do kontroli i będziemy sprawdzać. 
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Radny Dariusz Penkala – czy, samochód, który Państwo macie do dyspozycji  jest już sprawny? 
Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – samochód ma 150 tys. km przebiegu, koszty 
naprawy przekraczają już wartość samochodu. 
Radny Dariusz Penkala – przy drodze krajowej DK – 30 stoi pozostawiony samochód. Nikt nie 
jest zainteresowany usunięciem jego; giną części.  
Młodszy aspirant Paweł Jaworski , Starszy dzielnicowy KP w Gryfowie Śląskim – zarządca 

drogi powinien samochód usunąć. 

Radny Dariusz Penkala przy sklepie (obok komisu samochodowego)w Chmieleniu, zrobiono 

drogę testową dla aut. Teren jest bardzo niebezpieczny. Był wniosek przedstawiany o 

zrobienie spowalniaczy. Nawet postawienie znaku niewiele zmieni.  

Komendant Miejsko – Gminny  Związku OSP RP w Lubomierzu Przemysław Janków                         

– jednostki OSP Gminy Lubomierz w roku 2018 wyjeżdżały 141 razy (w tym fałszywe 

alarmy – 1), w roku 2017 148 razy (fałszywe alarmy 11), spadek o 7.  

                W roku 2018 z dofinansowania Komendanta Głównego Państwowej Straży 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Województwa 

Dolnośląskiego oraz wkładu własnego Gminy Lubomierz zakupiono średni samochód 

ratowniczo – gaśniczy IVECO EUROCARGO za kwotę 833.940,00 zł. Dokonano zakupu 

sprzętu dla jednostek. OSP z terenu gminy. Pozyskanie środków finansowych na zakup kamer 

byłoby wskazane. 

             Reasumując powyższe, budżet przeznaczony na funkcjonowanie Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Gminie Lubomierz został wydatkowany na realizowanie zadań związanych z 

utrzymaniem obiektów, sprzętu silnikowego oraz uzupełnienia jednostek w sprzęt pożarniczy. 

W wyniku tych działań mieszkańcy naszej gminy mogą liczyć na skuteczne działania druhów 

Ochotniczych Straży Pożarnych w prowadzeniu działań ratowniczo – gaśniczych. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – jesteśmy w okresie sprawozdawczym 

dot. zakresu pożarnictwa. Po zakończeniu posiedzenia komisji zrobimy spotkanie w kwestii 

przeanalizowania potrzeb. Ponadto proponuję podjęcie działań zakończenia fizycznie nie 

działających jednostek, bo to stanowi dla nas tylko problem. Sprzęt niszczeje, należałoby 

formalnie pozamykać sprawy. Jeśli ktoś chciałby działać, to może się przyłączyć do innej 

jednostki. Jednostką reprezentacyjną jest Oleszna Podgórska, która nie ma tylu ludzi do 

działania, ale do zabezpieczenia imprez jak najbardziej bierze udział. 

 

Ad.2 

Radny Dariusz Penkala – Informację na temat stanu opieki zdrowotnej na terenie gminy 

Państwo otrzymaliście. Pani doktor będzie obecna na sesji, w przypadku dodatkowych pytań, 

odpowie Państwu. 

 

Ad.3 

 

Referent ds. Kultury i Sportu Alicja Nawojczyk – sprawozdanie z działalności Ośrodka 

Kultury i Sportu w Lubomierzu za rok 2018 otrzymaliście Państwo. Jeśli są pytania, postaram 

się odpowiedzieć.  Załącznik nr 3. 
Pytań brak. 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Danuta Adamowicz – sprawozdanie                              

z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu za rok 2018 otrzymaliście 

Państwo. Załącznik nr 4. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – jeśli chodzi o funkcjonowanie filii 

biblioteki w Wojciechowie, wcześniej nie miałem takiej wiedzy, jak dzisiaj. Chciałem 

sprawdzić w jakie dni jest czynna, ale nie znalazłem takiej informacji.    
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Żadnego porozumienia nie podpisywaliśmy z Biblioteką na korzystanie z budynku świetlicy. 

Skąd Pani ma klucze do korzystania ze świetlicy, nie wiem. Sprawa będzie rozpatrywana, 

decyzja zapadnie przez Burmistrza po wypełnieniu ankiety podczas wyborów sołeckich. Tam 

są poważne zaniedbania. 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Danuta Adamowicz – przez ostatnie miesiące filia 

biblioteki funkcjonowała na podstawie uzgodnień z poprzednią władzą. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – księgozbiór jest wyłożony w 

kartonach, znajdujących się na półce. Niewiele książek znajduje się na półkach. Wśród tych 

księgozbiorów znajdujących się w kartonach trudno byłoby znaleźć odpowiednią literaturę. 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Danuta Adamowicz – filia biblioteki                                        

w Wojciechowie jest czynna we wtorki w godz. 9:00 – 12:00 i w czwartki – w godz. 10:00 

– 16:00.        

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – chciałbym podziękować OKiS za dobrą 

współpracę. Jednostka staje na wysokości zadania.   

                                        

Ad.4 

Burmistrz GiM  Marek Chrabąszcz – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Lubomierz. Gmina ma obowiązek wprowadzania niniejszego programu co 

roku. Przedstawiony projekt został przekazany do zaopiniowania: powiatowemu lekarzowi 

weterynarii, organizacjom społecznym, których statutowym celem jest ochrona zwierząt oraz 

kołom łowieckim. Załącznik nr 5. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr V/50/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z 

dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Zespole Szkół w Lubomierzu. Załącznik nr 6. 

Na ostatniej sesji została podjęta uchwała, ale musimy zweryfikować ją o treść „Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia”, gdyż nie podlega ona publikacji w Dzienniku 

Urzędowym. 

            Tuż przed posiedzeniem komisji, otrzymaliśmy petycję przedsiębiorców z terenu 

Gminy Lubomierz w sprawie zapytań ofertowych i przetargów, aby przyznawać dodatkowe 

punkty dla przedsiębiorców z terenu Gminy Lubomierz. 

 

Ad.5 

Podinspektor ds. księgowości podatkowej i egzekucji Tomasz Chmura – od dnia 1 stycznia 

2019 r. zmieniły się przepisy nastąpiło przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 

gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów (bonifikaty). 

Wysyłamy zaświadczenie, że jest ktoś właścicielem, a nie użytkownikiem. 

 Na wstępie należy wyjaśnić, że Ustawa definiuje grunty zabudowane na cele mieszkaniowe 

jako nieruchomości zabudowane budynkami mieszkalnymi lub mieszkalnymi 

wielorodzinnymi, w których co najmniej połowę liczby lokali stanowią lokale mieszkalne 

(art. 1 ust. 2 Ustawy). Do przekształcenia będzie dochodziło zatem również w przypadku, gdy 

grunt będzie wykorzystywany w części na cele inne niż mieszkalne, tzn. kiedy w budynku 

posadowionym na tym gruncie większość lokali będzie miała przeznaczenie mieszkaniowe, 

ale będą znajdowały się w nim również lokale handlowe i usługowe, zajęte na prowadzenie 

działalności gospodarczej, które zostaną objęte przekształceniem „przy okazji” uwłaszczenia 

gruntu zabudowanego na cele mieszkaniowe (priorytet ustawy).                                                      

Bonifikata zależy od tego, czy Państwo podejmiecie taką uchwałę, czy nie. Będzie opłata 

jednorazowa. Na terenie naszej Gminy, są to kwoty niewielkie. 
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Około 30 wpłat jest większych.  Ustawodawca narzucił obligatoryjnie stosowanie bonifikaty 

od opłaty jednorazowej w przypadku nieruchomości stanowiących przed 1.01.2019 r. 

własność Skarbu Państwa, na podstawie przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości stanowiących w przeszłości własność Skarbu Państwa. Ustawodawca mając na 

uwadze konstytucyjną ochronę samodzielności jednostek samorządu terytorialnego nie mógł 

narzucić wszystkim jednakowych, z góry określonych zniżek. Jest to kompetencja rady, ale 

nie obowiązek.                                                                                                                               

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w przypadku płatności większych kwot jest zasadne 

podejmowanie takiej uchwały. Obowiązku podjęcia przedmiotowej uchwały nie ma.   

Ad.6 

Radny Dariusz Penkala – w Nowinach Jeleniogórskich był zamieszczony artykuł o 

mieszkańcach, którzy nie wiedzą do końca, kto jest właścicielem lokalu w Chmieleniu i nie 

wiedzą komu płacić podatek. Kiedyś płacili do Gminy Lubomierz, ale okazało się, ze nie jest 

ona właścicielem prawnym nieruchomości. 

 Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – budynek nie jest własnością gminy 

(nie został przekazany), właścicielem jest Skarb Państwa, a więc powiat. 

Referent ds. gospodarki mieszkaniowej Joanna Żurek – Fundusz Ziemi Polskiej, Starostwo 

Powiatowe w Lwówku Śląskim chciało skomunalizować ziemie w roku 2015. Niestety nie 

zostało to wykonane. Przedmiotowi lokatorzy chcieli płacić czynsz, niestety nie wiedzą komu 

(od 2012 r. nie jest płacony podatek, bo nie wiadomo komu). Złożono wniosek o przydział 

mieszkania, starostwo zapomniało o sprawie. W tym budynku jest zameldowanych 8 osób. 

Ponadto przynależna jest jeszcze działka. 

Radny Dariusz Penkala – czy, nie można byłoby uporządkować kwestie własnościowe 

domów i poprzydzielać mieszkania socjalne? 

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – zajmiemy się tematem, zgodnie                

z procedurą i przepisami. Ale Starostwo Powiatowe musi skomunalizować grunt. Sprawa 

przydziału mieszkań podlega osobnej procedurze, tam jeszcze występuje element  prawa 

własnościowego. 

Radny Tadeusz Andruszków – droga w Pasieczniku jest niebezpieczna, jeżdżą tiry, chodzą 

dzieci. Przez teren Ośrodka Zdrowia nie ma przejścia. Myślę o umożliwieniu przejścia dla 

pieszych. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga –w następnym tygodniu będziemy jeździć w celu 

sprawdzenia jakości dróg. W obecnej chwili nie mamy środków finansowych na dalsze 

remonty dróg. Planując określonej drogi remont musimy nadać jej odpowiedni status, 

maksymalnie możemy otrzymać 80% dofinansowania. 

Burmistrz Marek Chrabąszcz – w  sprawie Pasiecznika przyszło pismo. 

Radny Dariusz Penkala – należałoby sprecyzować wniosek o kontynuację budowy chodnika 

w Chmieleniu. 
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Wniosek  nr 1: 

„Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska wnioskują, o wystąpienie do Generalnej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad o doprecyzowanie terminu kontynuacji  budowy chodnika  

z lokalizacją na odcinku drogi DK-30 CHMIELEŃ – PASIECZNIK. 

Radni jednogłośnie (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli 

przedmiotowy wniosek.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zostanie przeprowadzona rozmowa z Panem 

Kretkowskim  w sprawie ustalenia wykazów miejscowości w województwie dolnośląskim, 

położonych na terenach podgórskich i górskich w celu obniżenia podatku rolnego. Pławna 

Górna nie znalazła się w wymienionym wykazie. 

W najbliższy piątek odbędzie się spotkanie z firmą zajmująca się pracami związanymi            

z instalacją gazową. 

Spotkałem się z prezesem spółki z Bolesławca w celu przedstawienia oferty zaopatrzenia                

w wodę i gospodarki ściekowej. Dla przykładu podam, że Gmina Wleń skorzysta z tej formy 

nawiązania współpracy.  

Spotkanie z senatorem Mrozem, uzyskałem informację o pojawiających się możliwościach 

finansowych na nowe linie połączeniowe. Województwo będzie przekazywać środki, 

starostwom, zostanie stworzona sieć. 

Pojawiły się szanse uruchomienia bankomatu w Lubomierzu. Na razie sprawa jest 

rozpatrywana w Warszawie. Procedura trwa około pół roku. 

Radna Małgorzata Pasierbska – na jakim etapie jest kwestia budowy sklepu Dino w Pławnej. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – decyzja o warunkach zabudowy, została już wydana 

znacznie wcześniej. Przedstawiciele sieci „Dino” są zainteresowani kupnem działki 

przyległej. Mieliśmy przystąpić do podziału działki (za kapliczką). Ten łącznik też byłby 

ujęty w działce. Odcinek stanowi  skrót ze ścieżki rowerowej do kościoła. Trwają rozmowy, 

żeby ten łącznik został zachowany.  

Radny Dariusz Penkala – czy, w temacie „Złotego Rogu” coś się zmieniło? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w pierwszej kolejności musimy obiekt posprzątać, 

usunąć nieczystości.  

                         Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała 

Mariola Laskowska 

 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska 
                                                                                            Małgorzata Pasierbska 

 

                                                                                      Przewodniczący Komisji Sfery Budżetowej, 

                                                                             Gospodarczej i Przestrzegania Prawa 

 

                                                                          Dariusz Penkala 

 


